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- Al Capitol III.- Art. 9 - Vacances - en diu "31 dies naturals" ha de
dir "27 dies hàbils, considerant els dissabtes corn as hàbils"»
- Al Capitol IV.— Art. 17 — on diu "Grup B fins a 4 mensualitats" ha! de
dirs "Grup ¡B fins a 2,5 mensualitats".

- Al Anne;-; al Conveni referent a temes específics de la Policia Local -

Art. 7 - s'ha de afegir; "Cada hora estraordinària realitzada en dies
festius a raó de 1400 pts.".

Fetes les esmenes indicades, 1'acta es aprovada per unanimitat»

2.- REBOL·LCIO DEL CONTRACTE D'PEPES AMB MQGILCA, S.A. CQMTRATISTA OBRES
URBANITZACIÓ "QUINT MAR"s

Per per"!;, del Sr. Secretari, es dóna lectura a l'informe del Sr.
Secretari, Josep Barrotaés i Oriol, amb data 17 de maig de 19S8»

Acte segui't. per unanimitat s'adopta l'acord de resoldre el contracte per
mL.tt.uu acord i fer liquidació definitiva de l'obra, tenint, en compte les
quantitats percebudes dels parcel. listes, PERO SENSE PiBCMíjIF
D'INTERESOS, ja que Mogilca en cap moment ha intimat a 1'Ajuntament per
escrit com és preceptiu (art. 144 RCE).

3.- EMISORA CE RADIO MUNICIPAL;

Per part del Sr.Secretari es dóna lectura del següent DICTAMENs

L'actual equip de govern de I ' Ajuntament de Sitges te la voluntat
d'oferir al conjunt de la població un eficaç sistema informatiu. F'er tal
d'assolir aquest objectiu — inajornable si es té en compte que una de
les garanties per el veritable funcionament d'una societat democràtica '
és la informació objectiva de la seva ciutadania - l'oferta
comúnicaciona1 de l'Ajuntament passa per tenir una presència en el major
nombre possible de medis d'informació. Els eixos bàsics que informan
aquest objectiu passen per dos factors» En primer lloc el fet de possar
1 ' informaci.6 a 1'. abast del ciutadà. I, en segon lloc, el fet d'oferir
al ciutadà la posibilitat d'expressar les seves opinions. D'aquesta
manera creiem que s'assoleix un model comunicaciona1, ten distint d'un
model propagandístic. Es per tot això que es proposa l'adopció del
següent

A C O R D:

1.- Facultar al President de la Corporació Municipal perque efectui el
tràmit de l'emissora davant el (fabj.net. de Radiodifusió i IV.

2.—Assumir el compromis de finançar totalment, les despeses ocasionades
pel seu establiment amb càrrec als Pressupostos de l'Ajuntament.
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3.- La forma de gestió del servei serà, de conformitat amb l'art. 233-2-
A i 236-1 de la Llei 8/87, la de gestió directa pel mateix Ajuntament
sense cap organització especial

Acte seguit, el Sr. Secretari dóna lectura al vot particular del Sr.
Francesc Mareé i Arch, que transcrit literalment dius

"Francesc Mareé i Arch, regidor de Sitges en representació del CDS
formula el següent vot particular en relació al punt 3 del Ple Ordinari
convocat pel dia 4 de juliol de 1.9GB.

La proposta d'ma ràdio municipal és quelcom ben vist pel CES que ja
ho plantejava durant la campanya electoral d'ara fa un any.

No hi ha dubte de que 1 ' informació és- vital dins una societat plural i.
oberta com la que pretenem tenir a Sitges.

El Centre considera com a principi de tota democràcia el reconeixement
de la llibertat, d'expresió en totes les seves manifestacions i, a la
vegada, la promoció de les condicions necessàries per tal que la
societat pagui exercir el seu dret a una informació lliure i generada de
forma plural.

Es fonamental fer compatible el dret a 1 ' informació amb les exigències
del pluralisme, i per tant, entenem con imprescindible l'adopció de
mesures contra situacions monopolistiques en la gestió d'un mitjà
informatiu.

Cal garantir que qualsevol d'aquests mitjans, i» per tant també, les
emisores municipals, responguin en la seva organització a criteris de
servei públic i de gestió professionalitzada per damunt dels interesses
de partit o dels interesses dels equips'de govern de torn.

Ca1 garantir que la ràdio municipal sigui objectiva i veraç, imparcial
i pluralista, al servei de tota la societat sitgetana i amb els adients
controls de la Corporació per mitjà d'un Estatut regulador.

Per tot això el Centre proposa que el Ple prengui l'acord de
constituir una Comisió integrada per tots els partits amb representació
a la Corporació per redactar els Estatuts que? hauràn de regir
1'organització i funcionament de la ràdio municipal a la vegada que
estudia la seva viabilitat legal"

Amb la vènia de la Presidència, pren la paraula el Sr. Francesc Mareé i.
Arch i manifesta la necessitat de la creació d'ma comissió, amb
represen tació de tots els par tits, encarregada de redactar els Estatuts
que hauràn de regir la damuntdita entitat.

Amb la vènia de la Presidència pren la paraula el Sr Gimeno i manifesta
que l'equip de govern no es enontrari a la formació de dita comissió,
pero que la urgència de l'afer ho impideix degut, a les demores que
suposaria la seva creacció , encara que en un futur es faci.

El Sr. Mareé replica que estaria disposat a acceptar 1'ajornament
d'aquest tara si hi haguessin precedents de que les anteriors comissions
creades funcionen, ¡nero expresa els seus dubtes en aquest aspecte
basant—se en el que ha succeit amb comissions tals com 1 ' encarregada
d'estudiar el tema del defensor del ciutadà, la d'estudi de les- finances
municipals, etc. .Senyala que la no creacció d'ma comissió portaria a
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que la Ràdio Municipal fós una ràdio de partit, tal com ho es ja el
Butlletí, o els ens informatius de TVE i TV3.

El Sr. Alcalde contesta al Sr » Ma.rcè que no es crearà ni una cemissió ni
ens estatuts de moment, pels següents motius;
- la llei permet que la ràdio municipal es pugui gestionar desde el
propi municipi, a través de les seves reunions plenàries- o de les
comssions de govern.
- la Ràdio Municipal no poseeix la complexitat que tenen TVE i TV3 i,
per tant, no es- necessari la creacció d'una organització paralela a
i ' Aimtaren t. que la dirigeixi. En cas de que la complexitat de la Ràdio
Municipal de Sitges augmentés, s'estudiaria la qüestió.
- respecte a la distribució de temps a la emisora, el Sr. Alcalde
senyala que no hi ha cap llei que prefixi un espai de temps determinat,
excepte en campanyes electorals.

El Sr. Mareé preen la paraula per manifestar que no s'ha de confondre tot
això amb que tots els partits tinguin participació en els mitjans de
comunicadió munieipa1s»

El Sr. Alcalde li contesta que quan la emisora funcioni es podrà parlar
del tema amb el personal directiu.

Considerat l'afer suficientment debatut, es- procedeix a sotmetre a
votació el vot particular del Sr. Francesc Mareé i Arch , que és
dessestimat per 6 vots a favor i 9 en centra (PSC).

Seguidament, i amb la vènia de la Presidència pren la paraula el Sr.
Monasterio i. en nom del seu grup manifesta que; la creació d'una
emissora municipal es un fet positiu; amb el que no estàn d'acord es amb
la manera can s'ha portat, ja que creuen poc seriós i, per deseentat,
gens transparent, que s'els demani ara l'aprovació per facultar al Sr.
Alcalde, quan l'equip de govern té ja adquirit, el material de la nova
emissora i contractat el personal.
Tanmateix, no estàn d'acord amb la forma que s'els presenta quan es diu
que "l'actual equip de govern de l'Ajuntament té la voluntat. . -'
perque estàn convençuts que la ràdio servirà interessos ben parcials,
car¡ el butlletí informatiu trimestral "Notícies de Sitges"; que farà cuna
propaganda sectària d'un determinat grup ¡noli tic i que costará a
l'hisenda municipal una important quantitat de diners. Per tant, demanen
la participació de tots els grups poli.ti.es amb l'estudi, creació,
reglament, programació i. desenvolupament de la emisora municipal.

El Sr, Alcalde contesta que l'afer no s'ha portat d'amagat, ja que el
primer, informe al respecte és del any 1986 i al pressupost de 1933 h.i ha
una partida dedicada a aquest tema.

El Sr. Monasterio replica que es van assabentar de que hi havia tuna
partida al pressupost dedicada a 1'emisora per la Comissió de Govern i
per cuna reda de premisa.

Amb la vénia de la presidència pren la paraula la Sra. Muntaner i
manifesta que la Comissió de Govern a la que ha fet referència el Sr.
Monasterio es la de data 13.06.88. Seguidament, llegeix l'acord al que
es fa referència;
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"C0MI3SI0 DE GOVERN DE DATA 15.06.89;

4.2.1.. - CCMTRACTAC IO DIRECTA INSTA-.LACIO D'UNA EMISORA DE RADIO
MUÑÍCÍM-:

Vist 1 ' informe emès per l'Enginyer Tècnic., Sr. Valent! Alonso Alonso i
vistos els informes emesos pel Secretari General i 1 " Interventor de
Fons, per unanimitat s'acorda;

ir.— Contractar directament, a l'empara de l'art. 120—3 del Reial Decret
781/1986, .la INSTAL·LACIÓ D'UNA EMISSORA DE RADIO MUNICIPAL amb un

pressupost d'execució per contracte de 1.030.700. -pts.

2n.~ Donar publicitat al present acord por- a promoure la concurrència
d ' ofertes i consultar les empreses capacitades per a l 'execució de les
obres, invitant—les; a presentar ofertes."

A continuació senyala que per a ells aquesta despesa tindria que anar
dintre del capítol d'inversions, pero ja que s'ha consignat dintre del
capítol 2 de despeses corrents, creuen que s'hauria de haver aplicat a
una partida de l'art. 27, "Béns innobles", jaque 1'adquisició d'una
emissora de ràdio incrementa el patrimoni de 1'Ajuntament, en lloc de a
ma partida de l'art. 25, que és de despeses generals

Amb la vènia de la Presidència pren la paraula el Sr. Gimeno i manifesta
que aquest és un error de redacció.

Acte seguit el Sr. Alcalde ratifica que ha estat un problema de redacció
i que, per altra banda, la llei imp.ide.ix que una despesa ordinària com es
el cas de 1 'emisora de ràdio municipal no es- pot incloure al capítol
d' inversions„ En tot cas, es pot analitzar per part del Sr. Tinent
d'Alcalde de Hisenda i del Sr. Interventor si hi ha ma partida més
adient on incloure aquesta despesa.

Amb la vènia de la F'residèricia, pren la paraula el Sr. Gimeno i
manifesta que hi ha 4 pressupostos, dels quals s' ha triat el més adient,
pesant en l'elecció el fet de que és una empresa sitgetana.

Amb la vènia de la Presidència preu la paraula el Sr. Mareé .i mían i festa
que el tècnic que s'ha contractat es- fill del que ha venut el material.

El Sr. Gimeno replica que encara no s'Ka contractat cap tècnic.

El Sr. Alcalde senyala que en el cas de haver—se realitzat aquesta
contractació, el fet estaria justificat perque la persona que ha venut
I'equip es fa responsable del seu manteniment.

Considerat l'afer suficientment debatut, es precedeix a sotmetre J. a
votació, per la qual la proposta es aprovada per 9 vots a favor i 6 en
contra (CiU, CDS i AP)..
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